
ПРОТОКОЛ № 6 

Засідання студентського самоврядування  

Відокремленого структурного підрозділу  

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж  

Сумського державного університету» 

 

23 лютого 2023 року                                                                               м. Конотоп

       

 

Присутні: 16 

Голова студентського парламенту коледжу – Єлизавета Яцун 

Заступник голови студентської ради – Анастасія Москаленко 

Секретар – Тетяна Шадоріна 

Члени – 15 чоловік  

Відсутні: - 2 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Інформація про правопорушення студентів коледжу. 

2. Обговорення та пропозиції щодо роботи ради профілактики злочинів та 

правопорушень. 

3. Підготовка до Міжнародного жіночого дня. 

4. Доповідь керівника спортивного сектору щодо проробленої роботи, 

плани на майбутнє.  

 

1.  Інформація про правопорушення студентів коледжу. 

СЛУХАЛИ:  голову студентської ради, Єлизавету Яцун, яка повідомила, що за 

підсумками попереднього семестру крім паління на території навчального 

закладу не було зафіксовано ніяких правопорушень. Також акцентувала увагу 

на тому, що з такими студентами та їх батьками були проведені профілактичні 

бесіди.  

УХВАЛИЛИ: взяти дану інформацію до уваги. 

 



 

2. Обговорення та пропозиції щодо роботи ради профілактики 

злочинів та правопорушень. 

СЛУХАЛИ: заступника голови студентської ради, Анастасію Москаленко, яка 

запропонувала провести системні зустрічі для здобувачів освіти з фахівцями 

Конотопського місцевого центру з надання БВПД та представниками поліції. 

УХВАЛИЛИ: активу студентської ради долучитись до організації даних 

зустрічей з фахівцями відповідних структур. 

3.  Підготовка до Міжнародного жіночого дня.  

СЛУХАЛИ: керівника культурно – масового сектору, Анну Рубан, яка 

запропонувала для всіх жінок КІПТУ від студентів хлопців записати відео-

привітання зі святом весни та краси. 

ВИСТУПИЛИ: член культурно – масового сектору, Дмитро Сологуб, який 

додав, що запис привітань потрібно зробити десь на локаціях у місті, щоб 

змінити обстановку. 

УХВАЛИЛИ: членам культурно – масового сектору зайнятися підбором 

матеріалу, а також знайти локації для запису привітань в місті.  

4. Доповідь керівника спортивного сектору щодо проробленої 

роботи, плани на майбутнє.  

СЛУХАЛИ: керівника спортивно- масового сектору, Андрій Харченко, який 

інформував присутніх про діяльність сектору: 

- Займаємося пропагандою здорового способу життя;  

- Залучаємо студенство до занять в спортивних секціях та гуртках; 

- Допомагає в організації та проведенні спортивних заходів та свят. 

- Беремо активну участь в змаганнях на міському рівні. 

ВИСТУПИЛИ: член спортивно – масового сектору, Андрій Ходжаєв, який 

повідомив, що навіть по при складність підготовки до змагань ми гідно змогли 

представити навчальний заклад з різних видів спорту на рівні міста серед 

навчальних закладів Конотопу. 




